
Zápis ze 6. schůze 9. listopadu 2023 Komise pro životní 

prostředí obce Dobrá 

 

1. Zahájení – předseda zahájil jednání Komise pro životní prostředí v 17:05 

Zápis provedl Petr Salamon 

Zápis ověřil a schválil Tomáš Berka 

 

Přítomni: Tomáš Berka, Petr Salamon, Tažána Ujházy, Čestmír Jež, Martin Tvardek 

Omluveni: Petra Sekaninová, Markéta Kozlová, Miroslav Skarka, Renata Friedlová, Aneta Kiszová 

 

2. schválení programu jednání 
Program: 

1. zahájení 

2. schválení programu jednání 

3. činnost a návrhy programu komise pro rok 2024 

4. návrh rozpočtu pro rok 2024 

5. diskuse 

 

Usnesení 6/1: Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým programem jednání. 

Hlasování : 5/0/0 

 

3. činnost a návrhy programu komise pro rok 2024 

 Druhý Ekoden 2023 nasbíráno 320 kilo odpadů, množství odpadu ubývá. 

 Komise pro životní prostředí letos finančně podporovala i jiné akce, například sběr papírů 

na Základní škole. 

 Terénní exkurze kolem řeky Morávky vedená panem Skarkou v září byla super. 

 Harmonogram akcí pro rok 2024,  

 Přednášky a další nápady a tipy, co bychom mohli dělat, tradiční akce i pokusy o něco 

nového 

 Zhruba jedna akce za měsíc.  

 Harmonogram akcí zašleme s předstihem paní místostarostce Ludmile Baranové, problém 

je vzájemná shoda akcí různých komisí 

 

 Tomáš Berka a Petr Kozel: podpora environmentálně pozitivního nakládání s odpady, 

třídění, apod.  

 Původně podpora výzkumu diplomanta ohledně odpadového hospodaření, nyní by se mohlo 

jednat o širší rozvoj třídění apod. A dalšího nakládání s odpady v obci. 

 Petr Kozel na příští schůzi popíše strategii, návrhy optimalizace, ukázal by, jak funguje 

trasování a všechno, na čem by se dalo ušetřit. 

 

 Spolupráce s projektem Ekoškola naší Základní školy nebo s projektem Dobrosad (brzy 

začnou první práce) 

 V sadu bychom mohli zorganizovat přednášky v terénu o správném stříhání stromků, 

vysvětlit a ukázat, jak na to 

 Také bychom mohli někdy zorganizovat pomoc Komise pro životní prostředí při pracích 

v sadu. 

 Plakáty na naše akce zařídí obec. 

 Program akcí je velmi předběžný. Je možné jej měnit, zásadně podle času přednášejících 

apod. 



15. února – přednáška od vedoucího frýdecko-místeckých odpadových služeb, který srozumitelně 

vysvětlí všechny aspekty odpadového hospodářství, je třeba to vysvětlit lajkům, jak a proč se to 

dělá, pro odpadové služby je to propagace jejich práce, mohli by mít zájem, Martin Tvardek zavolá 

na skládku 

14. března – přednáška pana Ježe nebo Tonyho Skřipčáka 

11. dubna – včelařská přednáška v terénu, přednášející je původně lesák, přednáška určená také pro 

děti, Taťána Ujházy zná také nějakého včelaře pana Karla Kolka,  

16. května? - pan Skarka by mohl mít tematickou přednášku v terénu (například kolem řeky směrem 

na Nošovice či jiné téma?) 

červen - akce pro děti, třeba na Spartě nějaké ekologicky zaměřené hry, oslovíme různé spolky, 

například včelaře, Aneta Kiszová vymyslí nějaké ekohry pro děti? Petr Salamon osloví Faunapark 

jestli neposkytnou nějaké environmentálně výchovné hry, možná můžeme mít ekokoutek v rámci 

dětského dne, na závěr opéct pekáčky 

září – přednáška pomologa Tonyho Skřipčáka o ovocných stromech (osloví Čestmír Jež?) 

5. nebo 12. října? - Ekoden – úklid prostranství v obci od černých skládek   

14. listopadu – odbornější výklad Petra Kozla o odpadovém hospodářství, o jeho trasování apod. 

prosinec – v jednání, ke schválení členy komise, promítání přírodopisného filmu Planeta Česko v 

kulturním sále nebo v hasičárně, informace zjistí Petr Salamon. 

 

Usnesení: 6/2 Komise pro životní prostředí souhlasí s předběžným harmonogramem akcí komise v 

roce 2024. 

Hlasování: 5/0/0 

 

4. návrh rozpočtu pro rok 2024 

Návrh rozpočtu Komise pro životní prostředí obce Dobrá je součástí přílohy (rozpočet_2024). 

 

Usnesení: 6/3 Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým rozpočtem na rok 2024. 

Hlasování 5/0/0 

 

 

5. diskuse 

 Návrh termínu příští schůze: leden – 11. ledna v 17:00 v restauraci Cyklobar. 

 Petr Salamon zjistí do příště o tom jak uzavřít dohodu s přednášejícím – jak se to má dělat, 

dobré je přednášející zaplatit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení: 

 

Usnesení 6/1: Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým programem jednání. 

Hlasování: 5/0/0 

 

Usnesení: 6/2 Komise pro životní prostředí souhlasí s předběžným harmonogramem akcí komise v 

roce 2024. 

Hlasování: 5/0/0 

 

Usnesení: 6/3 Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým rozpočtem na rok 2024. 

Hlasování 5/0/0 

 

Usnesení 6/4: Členové komise pro životní prostředí souhlasí s termínem další schůze na 11. ledna 

2024 v restauraci Cyklobar. 

Hlasování: 5/0/0 

 


